
 

 

2021-05-21 

Svar på interpellation från Ulrika Falk (S) 
angående sommarjobb i Norrtälje kommun 
 

Ulrika Falk (S) har i en interpellation ställt följande frågor till mig: 

1. Hur många sommarjobb kommer kommunen att erbjuda 2021? 
 

2. Har det moderatledda styret någon plan för att öka antalet sommarjobb?¨ 
 

Som svar vill jag anföra följande: 
 

1. Kommunen kommer under 2021 att erbjuda 64 ungdomar sommarjobb. 
De kommunala bolagen kommer erbjuda 25 ungdomar sommarjobb.   
 
Kommunen driver också Egen sommar, där det inte finns något tak på 
antalet deltagare, med 46 anmälda ungdomar. 

 
2. På grund av pandemin har det varit svårare än vanligt att säkerställa att 

sommarjobbare kan få tillräcklig introduktion och handläggning, dels på 
grund av rekommendationerna avseende gruppsamlingar och kontakter 
utanför sitt vardagliga nätverk, dels på grund av att stora delar av 
personalen i dagsläget arbetar hemifrån.  
 
Vi är också noga med att alla sommarjobb ska vara fullt finansierade och 
att vi inte bryter mot lagstiftningen där kommunen betalar lön och placerar 
ut på privata företag.   
 
Inför nästa år är ambitionen att arbeta tillsammans med näringslivet för att 
kunna erbjuda ”en väg in” till sommarjobb.  
 
 
 
 
Bino Drummond (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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